Wireless headset specification



FCC ID: 2A7D4-PROX999 Please read the instructions carefully when using this product Product model: SQRMINI-x999/Pro-x999/Pro-999

Precautions:

- 1. Please store and use this product in a normal temperature environment;
 2. Do not expose this product to rain or moisture;
 3. Do not throw it away to avoid product damage caused by falling;
 4. Do not disassemble, repair and modify this product by yourself;
 5. Do not use chemical solvents to wipe this product;
 6. do not discard, or as high temperature (temperature is higher than 60 °) and fire,
 To avoid danger!

Voice Prompts:

- 1. When the phone is turned on, the headset will automatically prompt "boot".
 2. When the computer is turned off, the headset will automatically prompt "Shutdown".
 3. When the pairing is successful, the headset will automatically prompt "Connected".
 4. When disconnected, the headset will automatically prompt "disconnected,".
 5. when the battery is low, the headset will automatically voice prompt "low battery".

Description Of Function Definition:

Furn on/off: Long press the touch point on the headst for more than is seconds and the LED red light flashes twice, indicating that it has been turned on.Long press the touch point on the headset for 5 seconds, the product will be turned off

Answer the phone: When the Bluetooth headset is connected with the hone, press the phone or tap the touch po int on the headset to enter the answer mode.

Refuse to listen to the phone: when the Bluetooth headset is conf

to the mobile phone, press the answer on or the touch point on the headset for 1 second , and the headphone will enter the phone reject

Music broadcast:

contacts on the headphones, the music will enter the play or pause mode.

Double-click on the left ear to touch a song, double-click the right ear to touch the next song.

Music Broadcast:

after being taken out from the charging bin. Use directly)

Take out the headset device from the charging companient at the same time, then the headset can be automatically larned on, after booting The red light will fash twice, and the man are (in, the right as, ils screen (I) will enter the red and blue lights quickly, the accordacy our (ieLeft ear, silk screen L) blue light flashes slowly, then turn on the phone Buetooth, Search for the pairing name: x999. Click on the connection, the mobile phone display will be normal after it





TWS PAIRING AND UNPAIRING:

Remove the headset from the BIN and the red and blue lights will flash. The headset will automatically match and indicate that both ears have been matched before shipping. Press any headphone switch button 5 times without connecting the phone, indicating that the Bluetooth has been disconnected, which means the pair has been unpaired. When unpaired both earphones flash red and blue. To re-pair the ears, press any earphone switch button hree times in a row (prompt matching mode) , after the pair is successful, the earphone will ndicate that the pair is successful.

Take out a Bluetooth headset device from the headset charging compartment. At this me, the headset will automatically turn on (or press and hold the touch button for 3 seconds in the off state). When the Bluetooth headset enters the pairing state (ie, the red and blue lights flash quickly) it is turned on Mobile phone Bluetooth search for the pair name: X999 . Click on the connection, the mobile phone display will be connected after

Product parameters:

Solution: High-end solution	Mode: 5.2 and below +EDR
Power: 98DB±5DB	Signal channel: Cassl2
Wearing method: half-ear	Wearing sensitivity: 42DB
Range: 10-15meters	Transmission rate: 24MBPS
Talk time: 4-5 hours	Listening time: 4-5 hours
Input voltage:5V-400mA	Charging time: 1.5 hours
Standb ytime: 150 hours	Support Profiles:HSP/HFP/A2DP/ AVRCP

Special Tips:

Please use the power adapter of DC5V output to charge this product. Do not use the power adapter of the three-nil product. Using the power adapter of the three-nil product will damage the product, because the user does not listen to the advice causes all questions, the manufacturer, does not gra



Product Warranty Card

Date of pu	rchase:	Custo	omername:
Contact:			
	Product mair	ntenan	ce record
Date	Undesirable phenome	non	Solutions

Warranty Card

Product model :	Purchase date:
User name :	Contact number :
Changing or Refunding:	

Varranty clause:

. warranty service is limited to the normal use of the effective varranty period, due to the quality of the product itself caused y non-human damage to the fault;

since the purchase date within 30 days, if there is a performance authorn-human damage), free return;

the main product since the purchase date, within one year.

- warranty;
 4. more than the warranty period or not within the scope of warranty still need our company to repair, we accept the maintenance fee as appropriate;
 Note: when you tear or lose the warranty card, you will lose the chance of warranty, and we have the final right to interpret the data

无线耳机说明书



FCC ID: 2A7D4-PROX999 在使用本产品时请仔细宣读说明书 产品型号: SQRMINI-x999/Pro-x999/Pro-999

注意事项:

- 、请在常温环境中存放以及使用本产品;
- 、请勿将本产品暴露在雨中或是潮湿环境中;
- 3、请勿丢掷,避免因跌落造成产品损坏;
- 4、请勿自行拆解,修理和改造本产品; 5、请勿使用化学溶剂擦拭本产品;
- 5、请勿随意丢弃,或至于高温(温度高于60°)与 火中,以避免引起危险!

语音提示:

- 1、当开机时, 耳机会自动语音提示"开机"
- 2、当关机时,耳机会自动语音提示"关机"
- 3、当配对成功时,耳机会自动语音提示"已连接" 4、当断开连接时,耳机会自动语音提示"已断开"
- 5、当电量低时, 耳机会自动语音提示"电量低" 功能定义说明:

开机/关机:长按耳机上触控点3秒以上LED红灯闪烁两次,提 示已开机。长按耳机上触控点5秒,产品将会进入关机状态。 接听电话:在蓝牙耳机与手机开启连接的状态下,请按手机接 听键或轻按耳机上面的触控点,耳机将进入电话 接听模式。 拒听电话:在蓝牙耳机与手机开启连接状态下,按手机接听键 或长按耳机上的触控点1秒,耳机进入电话拒接模式。

播放/暂停: 在蓝牙耳机与手机音乐开启连接状态下,轻按 耳机上面的 触控点, 音乐将进入播放或暂停模式。

音乐上下曲切换: 耳机连接手机并播放音乐时, 连续按触控点 三次(任意一只耳机)切换上下曲。

- 音量:双击触控点音量+或-
- 语音助手召唤:四击任意耳机触控点

蓝牙配对步骤:

本产品出厂默认 TWS配对, 从充电仓拿出自动开机使用。 从充电仓中同时拿出耳机设备, 此时耳机可自动开机, 开机后 红灯会闪烁两次, 主耳 进入红蓝灯快闪, 副耳 蓝灯慢闪, 此时打开 手机蓝牙,搜索配对名: X999,点击连接,手机端显示已连接后即可 正常使用。



TWS的配对与解除配对:

1.从仓中取出耳机,红蓝灯闪烁,耳机将自动配对成功并提示双耳配对成功(出厂前已经配对好)。不连接手机情况下触控任意一只耳机上的触控点5次 提示蓝牙已断线 此时表示已解除配对。 有所证的原注点以及 证证五分包制数 起行及亦已解除证例。 解除配对后两只耳机都会红蓝灯闪。此时要想双耳再次配对上,可连续按任意一只耳机上的触控点三次(提示配对模式),配对成功后 耳机会提示双耳配对成功。

4 旬 安 在 市 双 4 底 7 成 月 底 7 成 月 6 元 市 3 元 1 元 市 3 元 市 3 元 市 3 元 市 3 元 市 3 元 市 3 元 市 3 元 市 3 元 市 3 元 市 中英文模式(出厂默认中文模式)



() X999 DRH () (二) 单耳使用:

从耳机充电仓中拿出一个蓝牙耳机设备,此时耳机会自动开机 (或在关机状态下长按触控点3s).当蓝牙耳机进入配对状态后(即红 蓝灯快闪), 此时打开手机蓝牙, 搜索配对名: X999, 点击连接, 手机 端显 示已连接 即可正常使用. 配对成功后, 蓝灯闪烁并会有语音提 示已连接。

产品参数:

模式: 5.2及以下+EDR
信号传送频道: Cassi2
麦克风灵敏度: 42DB
传输速率: 24MBPS
音乐时间:约4-5小时
充电时间:约1.5小时
支持协议:HSP/HFP/A2DP/AVROP



产品保修卡				
	该卡为产品保修	凭证,请妥善保管		
≃品名称:		产品型号:		
勾买日期:		客户名称:		
关系方式:				
	产品组	推修记录		
日期	不良现象	解决方案		
修卡				

产品型号:	购买日期:
用户姓名:	联系电话:
退换货原因:	
保修条款: 1 保修服务口限于正常使用情》	Q下的有效保修期内 由于产品本身

1、保修服务只限于正常使用情况下的有效保修期内,由于产品本身 质量问题引起的非人为损坏的故障; 2、自购买日起30天内,如果有发生性能故障(非人为损坏),免费 退换货; 3、产品主体自该购买日起,一年内给予保修; 4、超过保修期或不在保修范围内仍需要本公司维修的,我方酌情收 取维修费;

注意:当您将保修卡撕毁或丢失时,您将失去保修机会,我司拥有资料的最终解释权。

FCC Statement:

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following

two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device

must accept any interference received, including interference that may cause undesired

operation.

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital

device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the

user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- —Reorient or relocate the receiving antenna.
- —Increase the separation between the equipment and receiver.
- —Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- —Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Caution: Any changes or modifications not expressly approved by the party responsible

for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This transmitter must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.